
SOLÄNGENS BK 2024



Årsberättelse 2024
Ett år av förändring och framgång

2024 har varit ett historiskt och transformativt år för Solängens BK. Efter en dramatisk inledning på året, 
där en extrainsatt föreningsstämma resulterade i en helt ny styrelse, har klubben tagit stora kliv framåt. 
Den nya styrelsen har med kraft och tydlighet arbetat för att förnya och förbättra klubbens verksamhet på 
flera nivåer.

Ny styrelse och arbetsgrupper

Vid den extrainsatta föreningsstämman beslutades att hela den dåvarande styrelsen skulle bytas ut mot 
en ny. Med ett starkt mandat och ett engagemang för förändring har den nya styrelsen strukturerat sitt 
arbete genom att skapa fyra dedikerade arbetsgrupper. Dessa arbetsgrupper har lagt grunden för en 
fokuserad och effektiv arbetsinsats under året.

• Material och sponsorer
• Fotbollsverksamhet
• Faciliteter
• Allmän trivsel



Projekt och framgångar

Året har präglats av flera viktiga projekt och initiativ som har fört klubben framåt och engagerat 
medlemmarna. 

Nytt materialförråd vid Eklandavallen

Ett efterlängtat projekt blev verklighet när klubben projekterade för ett nytt materialförråd vid 
Eklandavallen. Detta kommer att ge både lag och ledare bättre förutsättningar att hantera utrustning och 
säkerställa ordning, direkt i anslutning till tränings- och matchplanerna.

Gothia Cup på Eklandavallen

Under sommaren fick ”vår plan” äran att stå värd för matcher från Gothia Cup. Det blev en stor succé för 
området, med många spännande fotbollsmatcher som lockade publik från när och fjärran. Våra ledare 
och barnen i Flickor 2013 gjorde dessutom ett fantastiskt jobb genom att driva en kiosk, som 
uppskattades av både deltagare och åskådare.

Sarger för de yngsta

Tack vare arbetsgruppen för fotbollsverksamhet har Solängens BK nu sarger för spel för de yngsta barnen, 
vilket skapar en tryggare och roligare miljö för våra framtida stjärnor.



Facilitetsgruppens städdag och donationer

Facilitetsgruppen anordnade en städdag, där flera ledare deltog och rensade samt städade ur 
klubbhuset. I samband med detta donerade klubben gamla tröjor och material till hjälporganisationen 
Human Bridge. Dessa skickades till Afrika, där de kan göra skillnad för andra som behöver dem.

Fotbollsskola med unga ledare

Ett av årets mest uppskattade initiativ var fotbollsskolan, där flickor födda 2011 och 2012 tog rollen som 
tränare. Detta var inte bara en succé för barnen som deltog, utan även ett steg i att utveckla unga ledare 
inom klubben.

Solängendagen den 8 september

Vår traditionella "Solängendag" anordnades och planerades i år av pojkar 2012 och flickor 2012. Dagen 
innehöll en cup med blandade lag, vilket blev en enorm succé som uppskattades av alla deltagare och 
publik.

Utvecklingsträning med Kristian Bentén

Klubben har startat en utvecklingsträning på fredagseftermiddagar, ledd av Kristian Bentén. Denna 
satsning har blivit otroligt uppskattad av barn som vill utvecklas lite mer vid sidan av den reguljära 
träningen.



Säkrad sponsring

Arbetsgruppen för material och sponsorer har gjort ett fantastiskt jobb genom att säkra en ny 
huvudsponsor och en ytterligare premiumsponsor. Detta ger klubben bättre ekonomiska förutsättningar 
att utvecklas framöver. Även om vi nu har en fin grund att starta från söker vi fler sponsorer och hoppas att 
det finns mer stöd att få ifrån vårdnadshavare, vår viktigaste kanal!

Ökad transparens och säkerhet

Klubben har implementerat ett nytt ekonomisystem, Visma, för att öka transparensen i den ekonomiska 
redovisningen. Samtidigt har man infört en ny policy som säkerställer att föreningen alltid tecknas av 
minst två i styrelsen.

Hjärtstartare och klubbhusrenovering

En hjärtstartare har införskaffats och monterats på utsidan av klubbhuset, vilket är ett ovärderligt tillskott 
för säkerheten. Dessutom har klubben säkrat ett kommunalt bidrag för att rusta upp klubbhuset, vilket 
kommer att göra det till en ännu bättre mötesplats för medlemmar och supportrar.



Sammanfattning och blick mot framtiden

2024 har varit ett år fyllt av framsteg och förändringar för Solängens BK. Med en ny styrelse och en tydlig 
riktning har klubben inte bara stärkt sina strukturer utan också lagt grunden för en långsiktig och hållbar 
utveckling.

Med ett nytt materialförråd vid Eklandavallen, Gothia Cup-matcher, uppskattad utvecklingsträning och en 
stärkt ekonomi ser framtiden ljus ut för Solängens BK. Vi ser fram emot att fortsätta denna resa 
tillsammans, som en stark och engagerad förening, redo att möta nya utmaningar och möjligheter 2025.

Tillsammans är vi Solängens BK – och tillsammans bygger vi framtiden!

/Styrelsen genom Thomas Winemar, Ordförande



Pojkar/Flickor 2019
• Antal spelare: 20

• Antal ledare: 4

• Antal träningar: Vi startade våren 2024 med en fotbollsskola för barn födda 2019 och därefter började vi 
med träning 1 gång i veckan. I uppstarten på fotbollsskolan fick vi hjälp av spelare och ledare från 
F11/12 att komma igång.

• Antal matcher:  Vi har inte börjat med matcher eller cuper.

• Höjdpunkter från året: Alla superpeppade barn som ser fram emot sina träningar samt att vi har fått 
sarg till Eklandavallen som kommer kunna användas under våren.

• Tankar inför nästa säsong: Att det ska bli kul att börja med matcher och sammandrag.



Pojkar/Flickor 2018
• Antal spelare: 35 (19 pojkar och 16 flickor)

• Antal ledare: 6 (3 för P18 och 3 för F18)

• Antal träningar: 38

• Antal matcher: 4 sammandrag med 2-3 lag anmälda i varje (oftast 1 flicklag och 2 pojklag)

• Övriga aktiviteter: Första match med publik internt under paus för F10s träningscup.

• Höjdpunkter från året: Starta med mer formellt matchspel, både en träningsvariant internt men också 
med sammandrag mot övriga lag i Mölndal.

• Tankar inför nästa säsong: Fortsätta samarbeta även om vi delar upp oss mer formellt på två lag och att 
fortsätta utvecklas som fotbollsspelare. Sedan har redan en förälder flaggat för att han vill ansluta som 
tränare och det är kul.



Pojkar/Flickor 2018



Pojkar 2017
• Antal spelare: 25

• Antal ledare: 4 (5 fram till december)

• Antal träningar: 62

• Antal matcher: 4 sammandrag Balltorp, Mölndal, Balltorp och Lindome

• Cuper:  Fässbergs sommarcup augusti och planerad Luciacupen december som istället blir MIF cupen 
i januari 2025.

• Övriga aktiviteter: Pizzakväll, besök på Kamratgården och IFK herrlagsträning.

• Höjdpunkter från året: Cuper och sammandragen och killarnas utveckling av spelet.

• Tankar inför nästa säsong: Vi går upp på 5 mot 5 och positionsspel. Under året har vi övat på det för att 
ställa om till nya spelformen.

• Övrigt: Vi vill hitta en ersättare till Joakim som slutar som tränare då hans son tappat intresset för 
fotbollen.



Pojkar 2017



Pojkar 2016
• Antal spelare: 23

• Antal ledare: 5

• Antal träningar: 42

• Cuper:  3 sammandrag

• Övriga aktiviteter: Föräldramatch

• Höjdpunkter från året: Sammandrag

• Tankar inför nästa säsong: Skall börja spela seriespel, försöka fortsätta med 2 träningar i veckan. 
Spelmässigt fokus på att bli bättre på passningsspel, spel utan boll, försvar och anfallsspel. 
Träningsmässigt fokus på att det skall vara roligt att spela fotboll och roligt att komma på träningen, 
samtidigt som spelarna blir individuellt bättre och bättre som lag. 



Pojkar 2016



Flickor 2016/2017
• Antal spelare: 14 (11 spelare F16 och 3 spelare F17)

• Antal ledare: 2

• Antal träningar: 27 där vi haft bra uppslutning. Under hösten har vi tränat tillsammans med F14/15. Det 
har varit både kul och lärorikt.

• Antal matcher: 8 sammandrag med bra utgång.

• Cuper: I juni var vi med i första riktiga cupen, Åsacupen. Det var väldigt uppskattat av tjejerna.

• Höjdpunkter från året: Året som har gått har varit ett roligt och lärorikt år. Vi har gått upp och spelat 5 
mot 5 sammandrag.

• Tankar inför nästa säsong: Vi ska börja spela serie och kommer behöva lånare spelare från F15.

• Övrigt: Fokuset på 2024 har varit glädje, gemenskap och bollbehandling.



Flickor 2016/2017



Pojkar 2015
• Antal spelare: 18 (17 i början av året)

• Antal ledare: 7

• Antal träningar: 70, oftast 2/vecka (jämfört mot 40 för 2023), medel närvaro 55% (60% 2023) vilket får anses 
OK då vi har flera spelare som även håller på med andra sporter. Men det märks tydligt framförallt under sen 
höst och tidig vår att närvaron blir lägre per tillfälle.

• Antal matcher: Totalt spelades 13 seriematcher (två lag per tillfälle), 5 mot 5 för andra och sista säsongen. 
När seriespelet var slut fick vi in en träningsmatch och en träningscup 7 mot 7. 

• Cuper: En på våren och två under hösten. 

Under slutet av hösten har vi tränat och i viss mån spelat cuper/träningsmatcher ihop med P14 vilket spelarna 
har upplevt generellt positivt. Mycket tack vare att det varit fler spelare tillsammans på träning som också ger 
möjligheter till både nya övningar och större variation.

• Övriga aktiviteter: I mitten av december hade vi en uppskattad avslutning med pizza och quiz.

• Höjdpunkter från året: Helt klart övergången till att börja träna och spela 7 mot 7, vilket killarna frågat efter 
under hela säsongen. Det har i alla fall under hösten känts som att killarna är redo för 7 mot 7.

• Tankar inför nästa säsong: Vi ser att gemensamma träningar med P14 och sannolikt även åldersmixat 
seriespel under 2025 samt ökad dialog med andra ledare kommer ge en större flexibilitet och möjlighet att 
hjälpa varandra så att alla åldersgrupper får bästa möjliga förutsättningar för ett kul och utvecklande 
fotbollsspelande. Nu ser vi fram emot 2025 och deltagande i såväl seriespel som cuper.



Pojkar 2015
”På träning har fokus varit bollbehandling, 
passningsspel och fortsatt grundläggande 
positionsspel i 5 mot 5 samt rörelse utan boll.
Det har varit intressant att se hur killarnas utvecklande 
förmåga att förstå och förhålla sig till lagkompisars 
rörelse, fria ytor, passningsspel som inte alltid måste 
gå rakt fram och även i någon mån organiserat 
försvarsspel.”



Pojkar 2014
• Antal spelare: 13 

Under hösten blev truppen lite för tunn för att hålla tillräckligt hög kvalitet på träningar och för att kunna erbjuda 
tillräcklig utveckling för spelare på olika nivåer. Vi valde att slå samman P14 med P15 till en större träningsgrupp, 
samt ett utökat samarbete med P13.

• Antal ledare: 3 (2 fram till sen höst då de slutade, 3 nya tog över tillsammans med ledarna i P15)

• Antal träningar: 71

• Antal matcher: 16 exklusive cuper

• Cuper:  Kungsladugårdscup, Lokalvinnaren, Åsacupen och Askimscupen

• Övriga aktiviteter: Integrationssammandrag

• Höjdpunkter från året: Utöver roliga matcher och cuper är det sammanslagningen till en stor träningsgrupp 
med våra kompisar i P15. Det är roligare och ger samtidigt större möjligheter till bra träningsupplägg och 
utveckling för spelare på alla nivåer. Vi fick även fint bevis på det påbörjade samarbetet under höstens 
avslutande cup i Askim med fint utbyte mellan alla 3 åldersgrupperna P15, P14, P13.

• Tankar inför nästa säsong: Vi ser fram emot att utveckla samarbetet med P15 till att slå ihop ålderskullarna 
helt och hållet. Planerar 3 lag i seriespel, 2 i P14 serie och 1 i P15. Vi ser också fram emot att ytterligare 
utveckla samarbetet och utbytet med P13 för att kunna erbjuda ytterligare möjlighet till utveckling.



Pojkar 2014



Flickor 2014/2015
• Antal spelare: 7 (3 F14 och 4 F15) Som mest 22 spelare i början av 2024 med några tillkomna från 

höstens ”Prova på” och ”Ta med en kompis”.

• Antal ledare: 1

• Antal träningar: 52

• Antal matcher:13

• Cuper: 3

• Övriga aktiviteter: Film & Pizzakväll 2 tillfällen samt IFK och BK Häcken Damlaget som vi fick heja på.

• Höjdpunkter från året: Tjejerna tyckte nog det var kul att ha med F10 flickor på träningen som 
hjälpledare.

• Tankar inför nästa säsong: Troligen inget F14/15 lag kvar då många har slutat och brist på ledare. Men 
positivt att samarbete med F16/17 fortfarande är aktuellt. Men det behövs ledare som håller i match för 
F14/15.

• Övrigt: Vi hoppas kunna få tillbaka några tjejer från Eklanda till våren i ett sista försök. 



Pojkar 2013
• Antal spelare: 26

• Antal ledare: 7

• Antal träningar: 74

• Antal matcher: ca 50

• Cuper:  Åsacupen och Fässbergs sommarcup

• Övriga aktiviteter: Träningsläger

• Höjdpunkter från året: Åsacupen

• Tankar inför nästa säsong: Delta i Gothia Cup. Öka träningsmängden.



Pojkar 2013



Pojkar 2012
• Antal spelare: 17

• Antal ledare: 4

• Antal träningar: 86

• Antal matcher: 42

• Cuper:  3 cuper

• Övriga aktiviteter: Sett Häcken vid två tillfällen, vår- och höstavslutning, Solängendagen.

• Höjdpunkter från året: Åsacupen. Se killarna utvecklas och deras glädje att spela fotboll tillsammans.

• Tankar inför nästa säsong: Ser fram emot att spela 9 mot 9. Fortsätta utveckla ett lag, där varje spelare 
känner sig trygg, får möjlighet att utvecklas och känna spelglädje.



Pojkar 2012



Flickor 2012/2013
• Antal spelare: 23
• Antal ledare: 3
• Antal träningar: 3 gånger/vecka
• Antal matcher: 17 + några träningsmatcher. 
• Cuper:  Öckerö, Norrby Borås Arena Cup, Rävlanda och Göteborgscupen
• Höjdpunkter från året: Vi fick ta hand om cafét när Gothia Cup hamnade lite snabbt på Eklandavallen 

och det var superkul!
• Övrigt: Innan sommaren tränade några F14 med oss. Efter sommaren slogs F12/13 ihop då F12 stod 

utan tränare. Några spelare valde att inte fortsätta i Solängen/slutade och de andra flyttade med till vårt 
fantastiska gäng. Så kul att de bara flöt in i vårt härliga gäng och att vi behåller den fina 
sammanhållningen vi har. Vi spelade i en F12 medel serie och en F13 lätt serie. Tack till all hjälp vi fick 
med stöttning från ledare och tjejer från F11 i samband med F12 matcherna, det var guld värt. Många 
tjejer på träningar och matcher. Vi ser en stor utveckling på tjejerna under året vilket är roligt. 

• Tankar inför nästa säsong: Stora målet är Gothia! Det tränar vi mycket inför nu. Vi kommer även vara 
med i ett antal andra cuper bland annat Göteborgscupen. Vi ser fram emot 2025 och vi kommer spela i 
2 medel serier och det ska bli så roligt att fortsätta se utvecklingen på tjejerna och få uppleva Gothia 
och andra cuper tillsammans.



Flickor 2012/2013



Pojkar 2011
Under våren spelades matcher i två serier, 
för P11 och P10. Då flera P10 lämnat laget 
var det svårt att få ihop spelare till båda 
serierna och därmed drog vi oss ur P10s 
serie inför hösten.
Solängen P11 spelade klart höstens serie 
med 6 aktiva spelare. Detta var möjligt 
genom att vi skapade ett kombinationslag 
med Fässbergs IF och fick låna in spelare till 
matcherna. 
I augusti gick de killar som var aktiva över 
och började träna med Fässberg och när 
serien var slut gick alla in i Fässberg IF P11.
Solängen har blivit väldigt väl mottagna av 
Fässberg och det känns väldigt roligt att alla 
killarna fått möjlighet att följas åt i en ny 
klubb tillsammans.



Flickor 2011
• Antal spelare: 19

• Antal ledare: 2

• Antal träningar:  94 plus separata målvaktsträningar (våren ihop med F12 och hösten ihop med F10)

• Antal matcher: 32

• Cuper: Göteborgs cup och Örebro cup

• Övriga aktiviteter: Föreningsdomarutbildning, föreningsdomare, hjälptränare på fotbollsskolan, 
uppstartsaktivitet F10/11, säsongsavslutning F10/11 på Laserdome i Kållered.

• Höjdpunkter från året: Cuperna med fina resultat och seriesegrare i 9 mot 9 lätt hösten 2024. Spelarnas 
utveckling och 7 nya spelare som anslutit till truppen under hösten.

• Tankar inför nästa säsong: Sammanslagning med F10 och nya spelare gör att vi står starka inför 2025. 
Aldrig har F11 haft så många spelare. Sammanslagningen med F10 har också gjort att spelarna kan nå 
nya nivåer i sin utveckling som spelare. Vi startade med målvaktsträning under hösten en gång i veckan, 
och det kommer vi fortsätta med under 2025.



Flickor 2011 



Flickor 2010
• Antal spelare: 15 (17 fram till december)
• Antal ledare: 4 (5 fram till november)
• Antal träningar: 101 plus separata målvaktsträningar (höstens träningar var ihop med F11). Hög närvaro 

med medel 72% för laget.
• Antal matcher: 42 inklusive cuper, seriespel stor 9 mot 9 medel nivå. Alla spelare har även stöttat F11 i 

matcher under hösten. 
• Cuper: Göteborgs cup, Skadevi cup i Skövde och Quality Hotel Cup Vänersborg (för 3e året)
• Övriga aktiviteter: Matchcamp på Eklandavallen, Föreningsdomare, Hjälpledare F14/15, 

uppstartsaktivitet F10/11, säsongsavslutning F10/11 på Laserdome i Kållered.
• Höjdpunkter från året: Cuper och matcher vi har genomfört med fina resultat. Spelarnas utveckling! 

Riktigt kul att prova på 11 mot 11 i både cup och träningsmatcher under hösten.
• Tankar inför nästa säsong: En träningsgrupp ihop med F11 ger oss bättre förutsättningar att kunna spela 

11 mot 11 som kräver en större trupp. Nivåindelad träning ser vi som ett måste för att gynna 
utvecklingen hos alla spelarna i F10/11. En utmaning är att vi är äldsta laget i klubben.

Vi är ett gott gäng spelare och ledare F10/11 och vi ser fram emot ett spännande år tillsammans! Följ vår 
fotbollsresa på Instagram.



Flickor 2010
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